
PROTOKOLL nr 23 vid sammanträde den 3/2/58
i Djurgårdens IF:s överstyrelse i v. ordf.:s bostad. 

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 194.
Företedde ordföranden reversen på J. Nyströms lån å kr. 2.000:- 

och beslöts att snarast lösa de oklara frågor, som i fråga om återbetal
ningsskyldighet etc. ansågs föreligga.

§ 195.
Trots att någon kostnadskalkyl ej företetts från skidsektionen 

för SM-representation i backe i Charlottenberg 7-9 febr. 1958 beslöts med
giva anslag för en 8-mannatrupp.

§ 196.
Då under hand framkommit att kostnaderna för senaste tävlingen 

i Hammarbybacken kunde belöpa sig till hela 11.000 kr., diskuterades det 
motiverade i en del av dessa kostnader. Om också de största av dessa avsåg 
snötransporter etc. för backens nödvändiga iordningställande, påtalades 
särskilt att några investeringar ej längre får ske. Dit hänfördes bl.a. 
en beställning av nya telefonhytter.

§ 197.
Redogjorde ordföranden för underhandlingar med Svenska Skidför

bundet avseende en samtävling i Hammarbybacken den 2 mars. En summa på 
5 % av bruttot hade nämnts av förbundet som tänkt ersättning åt förbundet 
för dess medverkan genom att ställa Sveriges och Norges VM-trupper till 
förfogande. Förbundet återkommer med exaktare besked inom kort.

§ 198.
För vissa önskemål från orienteringssektionen i fråga om stuga 

och medlemsavgifterna lämnade ordföranden rapport. Att tillmötesgå sek
tionen på någon av dessa punkter fann styrelsen ej motiverat.

§ 199.
Beviljades brottningssektionen ett anslag på kr. 200:- för SM-

representation i Skellefteå. Då tävlingen avser juniorer, beslöts med
dela sektionen, att SM-anslag normalt ej utgår i ett sådant fall men att 
bidrag denna gång skulle lämnas, enär kostnaderna trots bidraget skulle bli 
väl stora för sektionskassan.

§ 200.
Meddelades att ishockeysektionens ordf. Arne Grunander uppvak

tats på sin nyligen timade 40-årsdag med en föreningsgåva i form av ett 
schatull med 6 silverbägare till en ungefärlig kostnad av kr. 140:-

§ 201.
Beslöts att till nästa ÖS-sammanträde den 10/2 kalla bowling

sektionens styrelse kl. 19 och att samtidigt med början kl. 18 kalla 
Henry Palmér för genomgång av vissa målnings- och reparationsarbeten 
inom Stadionlokalen.

§ 202.
Beslöts kalla sektionsstyrelserna till sedvanlig s.k. ordföran

dekonferens den 3/3 kl. 19.30 för diskussion av angelägenheter inför års
mötet den 12/3. Konferensen skall i händelse Stadionlokalen ej kan dispo
neras förläggas till Supporterklubbens lokal i Floras kulle.



§ 203.
Diskuterades av skattmästaren uppgjort förslag till balansräkning pr 

den 30/6/57. Beslöts göra vissa smärre förtydliganden och ändringar, 
bl. a. att i fråga om brottningens kostnadssumma notera att c:a 4.000 kr. 
innebär en investering i klubblokalen Döbelnsgatan 97, att ta in på fri 
idrott bokförda kr. 110:34 i huvudkassan och att stryka från ishockey och 
fotboll gjorda inbetalningar till samma kassa.

§ 204.
Förodrogs protokoll av den 20/l/58. Godkändes i föreliggande skick.

§ 205.
Rapporterade Lövdahl att samtävlingen i brottning med Athén den 11/2 
definitivt beslutats äga rum. Med en åskådarmängd av 800 personer skulle 
tävlingen ekonomiskt kunna balanseras. Lövdahl fick i uppdrag efterhöra 
möjligheten till garanti av någon eftermidagstidning.

§ 206.
Föredrogs brev från Sparta i Malmö med förslag till tävlingssamverkan 

med ett par östtyska brottningsgrupper för att dymedelst tillföra DIF en 
del inkomster och en samtidig anhållan om anstånd med betalningen av 
Spartas skuld. Beslöts meddela Sparta att något intresse för de erbjudna 
brottarna inte fanns och att skuld-affären som hittills skulle drivas av 
Justitias Juridiska Byrå.

§ 207.
Då Bengt Grive inte fullföljt sin amorteringsplan i fråga om hans skuld 

till bordtennissektionen, beslöts ge honom en erinran om hans skyldigheter.

§ 208.
meddelades att DM i backe ägt rum i Saltsjöbaden i DIF-regi med stora 
DIF-framgångar och ett ungefärligt netto på c:a 500 kr.

§ 209.
Beslöts överföra ungdomsfondens på postgiro innestående medel på spar

kasseräkning.

§ 210.
På förekommen anledning beslöts erinra sektionerna om att 10 % på täv

lingsinkomsterna skall i samband med redovisningarna tillföras huvudkassan.

§ 211.
Rapporterade Nordlund om diverse spörsmål och initiativ, som var i gång 
inom ishockeysektionen.


